

Clarification on Major Shareholders List Update

To: Bahrain Bourse

Alabraaj Restaurants Group B.S.C would like to announce the following clarification:

توضيح بشأن التحديث على قائمة المساهمين الرئيسيين

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة مجموعة مطاعم الأبراج ش.م.ب عن التوضيح المبين تفاصيله أدناه:

Date	22 nd December 2025	22 ديسمبر 2025	التاريخ
Company Name	Alabraaj Restaurants Group B.S.C	شركة مجموعة مطاعم الأبراج ش.م.ب	إسم الشركة
Trading Code	ABRAAJ		رمز التداول
Subject	التحديث على ملكية المساهم الرئيسي Major Shareholders Ownership Update		الموضوع
Clarification	<p>Al Abraj Restaurants Group B.S.C. would like to clarify to its shareholders that, following a periodic review of the major shareholders' disclosure on the Bahrain Bourse website, the ownership details of the major shareholders has been updated:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Ownership of RH Securities W.L.L of 49,509,091 shares equal to 45.38% has been transferred to the following shareholders: - A number of 24,754,545 shares has been transferred to Elevate Securities W.L.L which increased its ownership from 4.9% to 27.59%. - A number of 24,754,546 shares has been transferred to Puro Securities W.L.L which increased its ownership from 5.11% to 27.79%. 	<p>تود شركة مجموعة مطاعم الأبراج ش.م.ب التوضيح للسادة المساهمين بأنه بعد المراجعة الدورية لإفصاح قائمة المساهمين على موقع بورصة البحرين، تم تحديث بيانات الملكية المساهمين الرئيسيين كالتالي:</p> <ul style="list-style-type: none"> - تم نقل ملكية شركة أر أتش سكيوريتيز ذ.م.م و تعادل 45.53% من أسهم الشركة بواقع 49,509,091 سهم إلى المساهمين: - شركة إيليفيت سكيوريتيز ذ.م.م بواقع 24,754,545 سهم لترتفع ملكيتها من 4.9% إلى 27.59%. - شركة بيورو سكيوريتيز ذ.م.م بواقع 24,754,546 لترتفع ملكيتها من 5.11% إلى 27.79%. 	التوضيح
Impact	None	لا يوجد	الأثر المترتب
Previous relevant disclosures (if any)	None	لا يوجد	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)

Name	Hashmeya Ali Alsaba	الإسم
Title	Legal, Compliance & Board secretaryship	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
 <p> مجموعة مطاعم الابراج alabraaj restaurants group CR. 149092-12 Tel. +973 1759 6161 P.O. Box 20575, Manama Kingdom of Bahrain </p>		